
 

Svar interpellation:  

“Antal välfärdsbrott” 
 
Sofia Frithioff (V) har i en interpellation ställt följande frågor till mig, här följer mina svar: 

 

Hur många anmälningar av välfärdsbrott har gjorts inom socialförvaltningen?  

10 polisanmälningar har upprättats sedan 2022, då är även ärenden som rör otillåten 

påverkan, hot och våld inräknat vilket i förlängningen också kan bli välfärdsbrott. 

 

Har socialförvaltningen de rutiner som är nödvändiga för att anmäla brott mot 

Linköpings kommun? 

Vi arbetar kontinuerligt med att utveckla och stärka arbetet mot välfärdsbrottslighet eftersom 

den typen av kriminalitet ständigt försöker hitta nya vägar att komma åt offentliga medel. Nu 

finns exempelvis en rutin för handläggare/tjänstepersoner vid misstanke om någon form av 

välfärdsbrott. Vi tydliggör också villkor utbetalningarna av olika ekonomiska stöd där syftet 

är att just motverka välfärdsbrott och se till att individer får den hjälp som de har rätt till.  

 

Det är dock inte alltid så att ett fall av oegentligheter leder till en faktisk polisanmälan utan 

istället har hanterats genom exempelvis åtgärdskrav, krav på återbetalning, rättelseanmodan 

och varningar. I de fall det har varit aktuellt med hävning av avtal har utförarna självmant 

avslutat sin verksamhet eller genomfört krävda åtgärder. Vilket gjort att vi inte behövt driva 

det vidare. 

 

Förvaltningen har också initierat ett samverkansprojekt tillsammans med bland annat polisens 

välfärdsbrottsgrupp i syfte att förenkla processer för polisanmälningar och stoppa fusk inom 

välfärden. Den här samverkan är otroligt viktig i vårt gemensamma uppdrag att förebygga 

välfärdsbrott. 

 

 

Annika Krutzén (M) 

Kommunalråd och ordförande för social- och omsorgsnämnden  

 

 

 


